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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till närings- och innovationsminister Mikael Damberg (S)

2016/17:65 Konsekvensutredningar

Regelförenklingar är angeläget för att skapa långsiktiga förutsättningar för ett 
mer innovativt och kreativt svenskt näringsliv. Jobb skapas av företag som 
växer och anställer. En viktig förutsättning för att de ska kunna fortsätta att 
växa och anställa är att vi inte har fler regler än nödvändigt och att de som finns 
är förutsägbara och tydliga. 

Statliga Regelrådet publicerade den 22 februari 2016 sin årliga granskning av 
de konsekvensutredningar som offentliga utredningar, regeringen och statliga 
myndigheter är skyldiga att genomföra när nya eller förändrade regler för 
företag föreslås. Resultaten i rapporten är mycket nedslående, endast 36 procent 
av konsekvensutredningarna godkändes. 

Med anledning av ovanstående skulle jag vilja fråga närings- och 
innovationsminister Mikael Damberg:

1. Vilka åtgärder har ministern vidtagit för att säkerställa att resultaten vid nästa 
årliga granskning blir avsevärt bättre?

2. Är dessa åtgärder tillräckliga för att en godtagbar andel av 
konsekvensutredningarna ska vara godkända?

………………………………………

Jörgen Warborn (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors
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